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INTERPELACJA / ZAPYTANIE 

 

Skierowane do: Burmistrz Miasta Chojnice 

W sprawie: podjęcia działań związanych z zapewnieniem większego bezpieczeństwa i spokoju 

mieszkańcom miasta 

   

 Zwracam się do Pana Burmistrza z prośbą i wnioskiem o podjęcie działań mających na 

celu usunięcie lub ograniczenie obecności osób spożywających alkohol i zaczepiających 

przechodniów i turystów pomiędzy Bramą Człuchowską, a Szkołą Podstawową nr 1. 

 Grupa kilku mężczyzn będących pod wpływem alkoholu zaczepia i nagabuje 

przechodniów oraz turystów odwiedzających nasze miasto, robiąc to notorycznie w ciągu całego 

dnia. Zgodnie z informacjami uzyskanymi od mieszkańców, zaalarmowana Straż Miejska, która 

zjawia się na miejscu nie podejmuje żadnych działań, a panowie oddalają się ze wspomnianego 

miejsca, by po odjeździe funkcjonariuszy wrócić do „swoich” czynności.  

 Sytuacja jest niezwykle irytująca zarówno dla osób zamieszkujących ten obszar miasta, 

jak i w moim odczuciu dla wszystkich odwiedzających Chojnice. Spotkanie takich osób i nie 

zrealizowanie ich próśb zazwyczaj kończy się wyzwiskami w kierunku przechodniów. Moim 

zdaniem nie jest to dobra wizytówka Chojnic.  

 Myślę, iż rozważenie możliwości zamontowania choćby jednej kamery obejmującej 

wskazane miejsce rozwiązałoby problem, odstraszając kłopotliwych mieszkańców lub 

umożliwiając funkcjonariuszom Straży Miejskiej szybką interwencję.   
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